
Notulen MR 12-12-2023 
 
Aanwezig: Mitchell, Anke, Hanke, Esther, Marleen 
Afwezig: Sabina 
Voorzitter: Mitchell (plaatsvervangend voor Sabina) 
Notulist: Marleen 
 
1. Opening 
Mitchell heet iedereen welkom. 
 
2. Notulen: 26 september 2023 
Terugkoppeling vanuit Els: er is een MR e-mailadres op het Wijdevenen account. Het e-
mailadres wordt nog getest en kan daarna in gebruik genomen worden.  
 
3. Ingebrachte documenten door de directeur 
• Begroting 
Nicole en Els hebben samen de begrotingsgesprekken gedaan. Door een positieve uitkomst, 
kan er een extra kleutergroep gevormd worden per 1-2-2024. Dit zal in eerste instantie tot 
aan de zomer zijn. Met de huidige aanmeldingen zouden er aan het eind van het schooljaar 
70 kinderen verdeeld over 2 groepen zijn en er kunnen nog aanmeldingen bij komen. Voor 
de juffen is het niet mogelijk om met zoveel kinderen in de klas, goed aandacht te geven, 
mede ook gezien een toenemend aantal kinderen met zindelijkheidsproblemen, spraak-
/taalproblemen en diverse andere zaken, die specifieke aandacht vragen.   
 
De reden dat er financiële middelen zijn voor een extra leerkracht is, omdat er meer geld 
binnenkomt door toename van het aantal leerlingen, omdat er een nieuwe subsidie 
beschikbaar is en daarnaast krijgt de school ook meer geld van het samenwerkingsverband. 
Over besteding van dat laatste geld denkt het bestuur ook mee.  
 
De grootste uitdaging nu is het invullen van de vacature, morgen zal de vacature intern en 
extern uitgezet worden. 
 
• Zwangerschapsverlof Kim 
Er is een invalster gevonden, Dorine van den Berge. Ze is dit schooljaar eerder in de groep 
geweest en heeft vorig schooljaar ook bij de kleuters ingevallen. Een bekend gezicht in de 
school. 
 
• Zorgen van ouders over de combinatiegroep 4/5 
Afgelopen donderdag is er een gesprek geweest met ouders van de leerlingen van groep 5 
(combinatiegroep 4/5). Het was een goed gesprek waarin er is geluisterd naar de zorgen van 
de ouders en ze met elkaar hebben kunnen sparren over mogelijke oplossingen voor de 
zorgen die er zijn. Niet alles kan direct opgelost worden, maar er is meer vertrouwen bij de 
ouders. Ook speelde mee dat de boodschappen van de kinderen niet altijd goed 
weerspiegelden hoe de situatie op school was en daardoor kwam er onduidelijkheid over wat 
nu echt was en wat niet. Er is direct een actie in gang gezet om het contact met de andere 
groep 5 te verbeteren door de afspraak dat er samen met de andere groep 5 geluncht gaat 
worden op vrijdag. Er is afgesproken om vaker dit soort overleg te hebben. 
 
• Groen plein + aftrap 
Directeur van de Rietkraag heeft een verhaal gemaakt, waarin staat wat de wensen zijn. Er 
is overleg geweest tussen de drie scholen en Polderpret. Op verschillende onderwerpen 
wordt er onderzocht wat de mogelijkheden zijn. Ook wordt er gekeken naar de 
mogelijkheden voor subsidie en navraag gedaan naar hoeveel geld er vanuit de gemeente 
vrij gemaakt kan worden. 
 



De aftrap is het moment dat er gestart wordt met geld inzamelen. Dit wordt over de 
zomervakantie heen getild. Wel worden ouders al op de hoogte gebracht van de plannen die 
er zijn en zullen ouders ook worden gevraagd om mee te denken. 
 
• Gezamenlijke ouderavond: De Zilveren Maan, De Rietkraag, Maranathaschool,  
Polderpret en Jongerenwerk Nieuwkoop 
In het nieuwe jaar staat een gezamenlijke ouderavond op de planning. Het zal gaan over 
onderwerpen die spelen binnen de oudergeleding. Het is bedoeld om ouders te helpen in de 
opvoeding. Het is ook goed om hiermee de verbinding tussen de drie scholen te versterken. 
Aandachtspunt is wel: welke onderwerpen komen aanbod, want in de leeftijd van 0-12 
spelen hele verschillende thema’s.  
 
• HoogBegaafdheid in de school 
Er hebben verschillende gesprekken plaatsgevonden met hoogbegaafden specialisten en 
andere betrokkenen van de drie scholen. Overkoepelend wordt er gewerkt aan een 
herziening van het beleid. Ook hierin zal het onderliggend doel zijn om meer de 
samenwerking op te zoeken tussen de drie scholen.  
 
• Open ochtend 3 november --> 3 nieuwe aanmeldingen 
Het was een goed bezochte ochtend. Inmiddels zijn drie nieuwe leerlingen aangemeld.  
 
• Afscheid Els 
Els heeft het erg naar haar zin gehad. Er zijn nu meerdere momenten van overdracht tussen 
Els en Nicole en volgende week ook met Angelina erbij. 
 
4. Onderwerpen te bespreken 
• Cursus vertrouwenspersoon --> Mitchell 
Vertrouwenspersoon > nieuwe naam: intern contactpersoon. 
Mitchell heeft de cursus gevolgd en dit was leerzaam en verhelderend. Als intern 
contactpersoon ben je degene die verbinding maakt tussen verschillende partijen. Daarnaast 
probeer je een luisterend oor te bieden. Ook voor kinderen zou je intern contactpersoon 
kunnen zijn, de invulling bij scholen is heel verschillend. Hoe dit op de Maranatha vorm zal 
krijgen gaat Mitchell nog met Nicole bespreken. 
  
• Hoe staat het ervoor met de MR-open ochtend in februari? 
Het contactmoment met ouders na de zomervakantie is voor herhaling vatbaar. Er waren wat 
gesprekjes met ouders en we zijn zichtbaar geweest als MR. De conclusie is wel dat op een 
ander moment beter ouders wellicht nog wat meer aandacht hebben. De eerste schooldag 
na de zomervakantie willen ouders toch de aandacht voor hun kinderen hebben en moeten 
vaak daarna weg om naar werk te gaan. Een meer geschikt moment zou tijdens een 
inloopweek kunnen zijn, dan komen de ouders toch in de school. We zullen dit dan ook 
aankondigen in de Maranieuwtjes. Hanke, Esther en Marleen plannen een afspraak om dit 
voor te bereiden. 
 
De tekst met uitleg over de MR kan in de Maranieuwtjes herhaald worden na de 
kerstvakantie, zoals die er na de zomervakantie ook in stond.  
 
5. GMR 
Mitchell heeft tot nu toe 2 vergaderingen mee gemaakt. Eén met de GMR en één met de 
GMR + Raad van toezicht. De laatste vergadering had als thema ‘inclusief onderwijs’. De 
gedachte hierbij is dat iedereen erbij hoort en dat er vooral gekeken wordt naar de 
mogelijkheid om de aanpassing die nodig is voor één kind, ook op groepsniveau toe te 
passen. Het doel is: alle kinderen die in Nieuwkoop geboren zijn en wonen, moeten ook in 
Nieuwkoop naar school kunnen. 



Het is niet zo dat het speciaal onderwijs moet worden afgeschaft. Echter, de doorverwijzing 
naar speciaal onderwijs loopt weer op en met de gedachte “wat voor 1 kind goed is, is vaak 
ook voor de hele groep goed” wordt ook het doel van inclusief onderwijs behaald. Het 
uitwerken zal meerdere jaren in beslag nemen.  
 
Er heeft een grote wisseling van GMR leden plaatsgevonden, dus er zijn veel nieuwe GMR 
leden dit jaar. Vanuit de groep ‘onderwijs’ waar Mitchell aan deelneemt wordt o.a. de 
stichting brede opbrengsten bekeken en besproken wat de aandachtspunten zijn binnen 
onze stichting. 
 
6. Rondvraag 
• Wordt er nog iets gedaan voor een goed doel? (Esther) 
Deze week worden er in de klassen kaarten gemaakt voor eenzame ouderen. 
Er zal bij de Mararaad gevraagd worden of ze een actie willen doen voor een goed doel. 
 
• Wat zijn de reacties van ouders dat zij niet bij de kerstviering kunnen zijn? (Anke) 
Er zijn nog geen reacties gekomen. Er wordt nog nagedacht over het streamen van de 
musical. Het streven zou moeten zijn dat de ouders volgend jaar ook betrokken/aanwezig 
kunnen zijn. 
 
De volgende vergadering is dinsdag 6 februari 2024. 
 


